



| Fine drinking

## inhalte | Exquisite content

In Glas wird auf der Barkarte der 26° EAST Hotel Palais Hansen Kempinski hochgehalten. Ein ungewöhnlicher Name verrät das Konzept: Signature Cocktails sind von Ländern entlang des 26. Längengrads inspiriert – und von Adresse. Neben schottischen und japanischen Whiskys, werden auch einzelne Gläser aus einer Magnum-Flasche Champagner ausgekippt. Da kann man dann stilvoll gleich auf den Hotel-Geburtstag anstoßen.

A glass with precious content is the number one rarity at the 26° EAST Bar at the Hotel Palais Hansen Kempinski. The unusual name reveals its secret. The signature cocktails have been inspired by countries along the 26th eastern degree of longitude – as well as by the bar's address. Next to Scotch and Japanese whiskies, individual glasses are poured straight from the magnum bottle of champagne. Why not take the opportunity and raise a glass on the occasion of the hotel's fifth anniversary?

[kempinski.com/vienna](http://kempinski.com/vienna)



Musikerziehung | Musical education

## Musik durch Englisch, Englisch durch Musik | Music through English, English through Music

Eine Sprache durch Musik lernen – das bietet die internationale Wiener Musikschule „Musical Munchkins“, gegründet 2003 von der Pianistin Isabella Tabibian Cho, für Kinder und Erwachsene. Das Programm bietet durch die Anwendung von Musikinstrumenten wie Klavier die Möglichkeit, Musik und Sprache zeitgleich zu erlernen. Verwendet wird eigens erstelltes Lehrmaterial, die Unterrichtssprache ist Englisch. Pädagogisch verbindlich ist die aktive Teilnahme eines Elternteils oder Erziehungsberechtigten, der das Kind in den Unterrichtseinheiten begleitet.

Learning a language with music – this is exactly what is offered by the “Musical Munchkins” international music school, founded in 2003 in Vienna by the pianist Isabella Tabibian Cho for children and adults alike. By employing musical instruments like the piano, the programme makes it possible to learn music and languages at the same time. The school uses its own specially created curriculum, whilst the language of instruction is English. The active participation of a parent or a legal guardian who accompanies the child to individual lessons is pedagogically uniting.

[musicalmunchkins.eu](http://musicalmunchkins.eu)



  
HOTEL  
**HOCHSCHOBER**

